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Z Á P I S N I C A 

z 5. plánovaného verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Úľanoch, 

konaného dňa 22. marca 2023 

 

Prítomní členovia OZ: Mgr. Rita Bicsan Sztraka, Zoltán Borovský, Mgr. Katalin Lancz 

Bózsing, Zoltán Lencsés, Kristián Lipták, Bc. Sandra Machová, Zoltán Máriš, Ing. Ján Rudolf 

Phd., Kristián Sercel a Ing. Pavol Száraz.  

 

Neprítomní poslanci:  Mgr. Ildikó Danišová – ospravedlnená - PN 

Starosta obce:   Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ:    Mgr. Zuzana Metzner, MBA 

Hlavná kontrolórka obce:  Mgr. Mária Tomovičová- ospravedlnená - PN 

Zapisovateľka:   Alţbeta Szárazová 

Hostia:    Obyvatelia obce – viď prezenčnú listinu 

 

K bodu l. programu - Otvorenie zasadnutia  

 

5. plánované  verejné  zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. 

František Gőgh, DBA, privítal poslancov OZ, ako aj ostatných prítomných. Zasadnutia sa 

v hojnom počte zúčastnili obyvatelia z obecnej časti Nové Osady – Lenčehel. Pán starosta 

konštatoval, ţe OZ je uznášania schopné, nakoľko je prítomných 10 poslancov. Poslankyňa 

Ildikó Danišová sa pre chorobu ospravedlnila.  

Ďalej konštatoval, ţe poslanci boli písomne pozvaní a dostali aj program rokovania 

v dostatočnom časovom predstihu. Predloţil návrh programu rokovania, ktorý bol uvedený 

v pozvánke. 

 

Program rokovania: 

 
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia uznesení 

- Informácia o dodrţiavaní VZN č.3/2020 o parkovaní na verejných priestranstvách 

obce Veľké Úľany    

5. Návrhy a pripomienky občanov 

6. Interpelácia poslancov 

7. Návrh Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Úľanoch  

8. Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany za rok 2022 
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9. Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových a príspevkových organizácii Obce Veľké 

Úľany za rok 2022 

10. Návrh Komunitného plánu sociálnych sluţieb obce Veľké Úľany na obdobie 2023-

2030 

11. Správa o plnení úloh KPSS obce Veľké Úľany za rok 2022 

12. Návrh Štatútu Zboru pre občianske záleţitosti pri Obecnom zastupiteľstve 

- Určenie sobášnych dní, hodín, sobášnej miestnosti a vhodných miestností na 

uzavretie manţelstva 

13.  Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2022 

14.  Informácia o podanej petície občanov Nových Osád, miestnej časti Lenčehel 

15. Návrh na majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov v areáli PO VPS 

16. Návrh na vyhlásenie verejnej obchodnej súťaţe  

17. Rôzne 

- Ţiadosť o ukončenie zmluvy o nájme bytu C5 

18. Diskusia 

19. Záver  

 

Poţiadal poslancov o pripomienky k programu rokovania. Nakoľko neboli ţiadne 

pripomienky, dal hlasovať o prijatí programu.  

 

Za hlasovalo 10 poslancov. Pán starosta konštatoval, že program rokovania bol 

jednohlasne schválený. 

 

 K bodu 2. programu - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce, Ing. František Gőgh, DBA určil za zapisovateľku Alţbetu Szárazovú a za 

overovateľov zápisnice poslancov Ing. Pavla Száraza  a Kristiána Sercela.  

 

K bodu 3. programu – Voľba návrhovej komisie:  

 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov: Mgr. Ritu Bicsan Sztraka,  Zoltána 

Borovského a Zoltána Lencsésa. 

  

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov 

 

K bodu 4. programu – Kontrola plnenia uznesení 
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Pán starosta informoval poslancov, ţe na zasadnutí OZ dňa 21. septembra 2022, uznesením č. 

160-OZ/2022, bod č. 13, písmeno i)  bola uloţená úloha poriadkovej sluţbe obce 

dvojmesačne podávať správu o dodrţiavaní VZN č. 3/2020 o parkovaní vozidiel na území 

obce Veľké Úľany. Prvá správa bola podaná na zasadnutí OZ dňa 15.12.2022.  

Zároveň konštatoval, ţe správu o vykovaní kontrol za obdobie od 15.12.2022 – do 28.02.2023 

dostali poslanci písomne spolu aj s dôvodovou správou. 

Zároveň otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

Do diskusie sa ako prvý prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý sa poďakoval pracovníkovi 

poriadkovej sluţby, Ladislavovi Kissovi, ţe vykonáva aj túto prácu. Zároveň mal otázku na 

pána Kissa, či vykonáva kontroly parkovania len v rámci svojej kontrolnej činnosti, alebo aj 

na externé podnety občanov. 

Nakoľko pán Kiss bol na zasadnutí prítomný, pán starosta ho poţiadal o odpoveď.   

Ladislav Kiss, člen poriadkovej sluţby odpovedal, ţe v prvom rade vykonáva tieto kontroly 

zo svojej funkcie, ale napríklad kontrolu na ulici 9. mája vykonal na základe podnetov od 

občanov, respektíve poslankyne OZ. Ešte dodal, ţe pri upozornení obyvateľov, ktorí 

parkovali na verejných priestranstvách niektorí sa bránili tým, ţe oni parkujú na vlastnom 

pozemku, nakoľko aj priestory pred ich vchodmi sú ich majetkom. 

Pán starosta dodal, ţe  je to pravda, ţe pod niektorými chodníkmi, respektíve aj pod cestou 

sú nevysporiadané pozemky, ktorých majiteľom sú obyvatelia obce, ale stavby na nich – teda 

chodníky a cesty sú uţ majetkom obce. Obec plánuje postupne tieto pozemky vysporiadať 

odkúpením. 

Do diskusie sa opäť prihlásil Kristián Lipták, ktorý dodal, ţe podnety pre poriadkovú sluţbu 

asi bude podávať aj on sám, nakoľko má poznatky, ţe občania parkujú napríklad aj na 

novovybudovaných chodníkoch, ktoré stáli obec nemalé finančné prostriedky a s parkovaním 

sa tieto poškodzujú. 

Pán starosta odpovedal, ţe aj on má poznatky o tom, ţe občania parkujú aj na cyklotrasách. 

Dodal, ţe poţiadal zástupcu, aby zabezpečil vodorovné označenie cyklotrasy na ulici Štefana 

Majora a vie, ţe s týmto problémom sa zaoberá aj komisia výstavby. 

Nakoľko do diskusie uţ ďalšie pripomienky neboli, pán starosta poţiadal členku návrhovej 

komisie Ritu Bicsan Sztraku o prečítanie návrhu uznesenia k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 26-OZ/2023 bod č. 4 

      Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

     informáciu poriadkovej sluţby o dodrţiavaní  

     VZN č. 3/2020 o parkovaní na verejných   

     priestranstvách  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

Správa poriadkovej služby o vykonaní kontrol aj s dôvodovou správou tvorí prílohu zápisnice.  

 

K bodu 5. programu – Návrhy  pripomienky občanov  
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Pán starosta informoval prítomných občanov, ţe v tomto bode môţu podávať svoje návrhy, 

pripomienky, alebo dotazy. 

Prihlásila sa jedna občianka, ktorá sa nepredstavila a mala dotaz, či je to pravda, ţe do ich 

obecnej časti Lenčehel chce obec umiestniť neprispôsobivých občanov? 

Ihneď na to sa do diskusie prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý sa predstavil občanom ako 

poslanec za obecnú časť Nové Osady (Sedín, Hajmáš, Lenčehel). Dodal, ţe keď občania na 

Lenčeheli mali nejaký problém, alebo nejasnosti, mohli sa obrátiť na neho, alebo aj na 

poslankyňu Sandru Machovú, ktorá býva na Sedíne. Zároveň poţiadal diskutujúcu, aby sa aj 

ona predstavila a tak povedala svoje pripomienky.  

Opäť sa prihlásila občianka z Lenčehelu, Margita Tankóová, ktorá povedala, ţe z Lenčehelu 

nemajú poslanca, a nepozná ani poslancov, ktorí zastupujú obecnú časť Nové Osady. 

Následne opätovne predniesla svoju otázku, či je to pravda, ţe do ich obecnej časti Lenčehel 

chce obec presťahovať neprispôsobivých občanov? 

Pán starosta informoval poslancov, ţe touto problematikou sa zaoberá petícia, ktorú podali 

občania z Lenčehelu a ktorej prerokovanie bolo navrhnuté do bodu 14) tohto zasadnutia. 

Navrhol obecnému zastupiteľstvu, aby v bode 5) prerokovali aj bod č. 14) Informácia 

o podanej petície občanov Nových Osád, miestnej časti Lenčehel. 

Poslanci s jeho návrhom súhlasili preto pán starosta dal hlasovať o tom, ţe bod 14) sa 

prerokuje v tomto bobe. 

Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

Následne pán starosta prečítal petíciu, ktorú podali občania z Lenčehelu. Dodal, ţe podaná 

petícia nie je v súlade so zákonom, má svoje chyby a nedostatky. Aby petícia mohla byť 

prerokovaná v obecnom zastupiteľstve je potrebné splniť, aby petíciu podporilo najmenej 

1000 občanov, alebo aspoň 8 % osôb oprávnených voliť do orgánov samosprávy obce podľa § 

5, odsek 2 zákona o petičnom zákone. Vo Veľkých Úľanoch je počet oprávnených voličov 

3871, z toho 8 % je 310 osôb. Podaná petícia má 23 podpisov, takţe chýba 287 podpisov. 

Dodal, ţe obec zaslala odpoveď, v ktorej boli o tejto skutočnosti občania na Lenčeheli 

informovaní.  

Zároveň informoval prítomných občanov, ţe sa jedná o dvoch občanov našej obce, matku so 

synom, ktorých dočasne plánujú umiestniť do obytnej unimobunky, ktorá bude pri zbernom 

dvore na Lenčeheli. Jedná sa o časť rodiny, ktorým pred 2,5 rokom zhorel dom na Sedíne. 

Jedna časť rodiny je umiestnená do obecnej bytovky na Sedíne. Dodal, ţe uţ 2,5 roka bývajú 

vo Veľkých Úľanoch a neboli s nimi ţiadne problémy. Teraz došlo k tomu, ţe dom, v ktorom 

oni dvaja dočasne boli ubytovaní, potrebuje obec pre ďalšiu rodinu.  

Ešte k pripomienke občianky dodal, ţe keď nemajú poslanca z Lenčehelu, tak treba 

v budúcich voľbách kandidovať. Ale dovtedy sa môţu s dôverou obrátiť na poslancov, ktorí 

zastupujú spomínanú miestnu časť, ale aj na ostatných poslancov, respektíve aj na starostu 

obce. Dodal, ţe pred zbieraním podpisov na petíciu mohli občania z Lenčehelu prísť za ním, 

a opýtať sa o čo sa jedná. 

Opätovne sa prihlásila občianka Tankóová, ktorá sa opýtala, ţe keď sa jedná o dočasné 

umiestnenie týchto občanov na Lenčeheli, asi do kedy sa s tým počíta? 

Pán starosta odpovedal, ţe momentálne nevie presne povedať, ale obec hľadá vţdy najlepšie 

riešenie. 
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Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Sandra Machová, ktorá uviedla, ţe spomínaní občania 

dlhú dobu ţili na Sedíne, a nikdy s nimi neboli problémy, takţe sa nemusia báť ani obyvatelia  

na Lenčeheli. 

Do diskusie sa prihlásil ďalší občan Ján Varga, ktorý inicioval zvolanie verejného 

zhromaţdenia občanov na deň 31. marca 2023, lebo podľa neho občania obce by mali byť 

oboznámení s problémami obce. Zároveň poţiadal OZ o rozmnoţenie a rozdanie 

trojstranného letáku, ktorý vyhotovil. 

Pán starosta upozornil pána Jána Vargu, ţe ako sa má správať na zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva. Dodal, ţe svoj leták si môţe rozmnoţiť,  respektíve rozdávať sám.  Dodal, ţe 

všetky zasadnutia obecného zastupiteľstva sú verejné, takţe sa ich môţe zúčastniť hociktorý 

občan obce. Verejné zhromaţdenia sa nekonajú pre malý záujem občanov. 

Opätovne sa prihlásila Margita Tankóová, ktorá sa v mene obyvateľov Lenčehelu 

poďakovala za poskytnuté informácie. 

Zároveň obyvatelia z Lenčehelu odišli zo zasadnutia OZ. 

Nakoľko v tomto bode uţ ďalšie pripomienky neboli pán starosta poţiadal členku návrhovej 

komisie o prečítanie návrhu na uznesenie k bodu 14). 

 

Uznesenie č. 34-OZ/2023 bod č. 14 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

     Petíciu s názvom: „Petícia proti prisťahovaniu  

     rómskych rodín do našej obecnej časti Nové Osady – 

     Lenčehel“, s tým, ţe po odstránení nedostatkov bude 

     petícia opäť prerokovaná. 

     Petícia nespĺňa poţiadavky uplatnenia petičného práva 

     podľa zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení 

     neskorších predpisov. 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

Petícia občanov, ako aj dôvodová správa tvorí prílohu zápisnice.  

 

K bodu 6. programu – Interpelácia poslancov 

 
Do interpelácie poslancov sa ako prvý prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý sa 

informoval o tom, ţe ako pokračujú veci okolo zabezpečenia fotovoltaických panelov,  

o ktorom sa hovorilo na januárovom zasadnutí. 

Pán starosta poţiadal o odpoveď zástupcu starostu.  

Pavol Száraz informoval poslancov, ţe obec má záujem o zabezpečenie elektrickej energie 

s pomocou fotovoltaických panelov. Zabezpečenie úlohy mal na starosti referent ţivotného 

prostredia na obecnom úrade, ale nakoľko sa nič nekonalo, túto úlohu začal riešiť on. Jedná sa 

o všetky školské budovy (ZŠ, MŠ, ŠJ). Momentálne sa robia energetické audity na jednotlivé 

budovy. Dodal, ţe výzva je stále otvorená, takţe obec ešte nič nepremeškala. Pracuje sa na 

tom. Nakoľko fotovoltaické panely budú zabezpečovať výrobu elektrickej energie aj vtedy, 
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keď ich školy budú potrebovať menej, treba sa dohodnúť dodávateľom elektrickej energie 

s MAGNA o ďalšom postupe. 

Pán starosta ešte dodal, ţe trochu skomplikovalo situáciu to, ţe obec práve vykonala verejné 

obstarávanie na dodávku elektrickej energie, ktorého víťazom sa stala firma MAGNA.  

Ďalšia otázka poslanca Kristiána Liptáka sa týkala toho, či budú zničené stromčeky na 

Leninovej ulici nahradené novou výsadbou. 

Pán starosta odpovedal, ţe áno, plánuje sa to na Deň Zeme. 

Poslanec Lipták odpovedal, ţe komisia výstavby uţ tam má naplánované iné akcie, a moţno 

sa to nebude stíhať. 

Pán starosta odpovedal, ţe sa to dá urobiť aj iný deň. 

Ďalej poslanec Lipták sa informoval o tom, či sme uţ dostali odpoveď z Ústavu pamäti 

národa ohľadne názvov ulíc vo Veľkých Úľanoch. 

Odpovedala prednostka obecného úradu Zuzana Metzner, ţe odpoveď ešte nedošla. 

Prihlásila sa poslankyňa Katalin Lancz Bózsing, ktorá uviedla, ţe Komisia verejného 

poriadku a pre organizáciu miestnej samosprávy uţ pracuje na VZN ohľadne názvov ulíc 

v obci.  

Poslanec Kristián Lipták – mal ďalší dotaz, ţe v akom stave je preberanie priestorov 

Enelinu.  

Pán starosta odpovedal, ţe posledné veci odovzdal pán Márton pred troma týţdňami. 

Momentálne zamestnanci PO VPS vykonávajú generálne upratovanie kuchynských 

priestorov. Dodal, ţe pán Márton odovzdal všetko v celkom dobrom stave. Bude tam 

zabezpečené sedenie pre 130 osôb. Od 1. júla plánujú tam variť pre zamestnancov obce a pre 

dôchodcov, respektíve aj pre iné podnikateľské subjekty na základe objednávky. 

Do diskusie sa prihlásil aj poslanec Zoltán Lencsés, ktorý dodal, ţe začiatkom apríla uţ budú 

maľovať priestory kuchyne.  

Do interpelácie sa prihlásil aj poslanec Zoltán Máriš, ktorý poţiadal, aby sa vykonali 

kontroly v bytových domoch obce, čo sa týka potrebných opráv hlavne v spoločných 

priestoroch. Obyvatelia nevedia komu majú hlásiť potrebné opravy, ani on nevie ku komu to 

teraz patrí. Je vytvorený fond opráv, z čoho by sa dali prípadné nutné opravy uskutočniť. 

Pán starosta odpovedal, ţe menšie opravy v bytoch by mali odstrániť obyvatelia sami. 

V kaţdom vchode je domový dôverník a vyvesený aj domový poriadok. Domový dôverník 

má nahlásiť potrebné opravy na obecnom úrade. Je pravda, ţe v bytových domoch sa 

obyvatelia stále menia, moţno aj domoví dôverníci.  

Požiadal obecný úrad osloviť domových dôverníkov a upozorniť ich na to, ako majú 

nahlasovať prípadné nutné opravy.    

Do diskusie sa prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý doplnil pána poslanca Máriša v tom 

zmysle, ţe obec má z nájomných bytov príjmy, preto by sa o nich mal aj patrične starať. 

Niektoré domy sú uţ staršie, treba myslieť na stálu údrţbu. V rámci sociálneho podniku určite 

budú vytvorené podmienky aj na údrţbu majetku obce. 

Ďalej Kristián Lipták sa informoval, ţe ako stojí vybavenie reklamácie na Cyklotrase I. 

Pán starosta odpovedal, ţe list bol zaslaný, ale odpoveď ešte neprišla. Požiadal obecný 

úrad o napísanie urgencie dodávateľovi. 

Nakoľko ďalšie pripomienky uţ neboli, pán starosta ukončil tento bod rokovania.  
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K bodu 7. programu – Návrh Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva 

vo Veľkých Úľanoch 

 
Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania, prerokovanie návrhu Rokovacieho poriadku OZ. 

Dodal, ţe predkladateľom tohto materiálu je zástupca starostu, ktorému zároveň odovzdal aj 

slovo. 

Pavol Száraz informoval poslancov, ţe prepracovanie rokovacieho poriadku bolo nutné 

z toho dôvodu, ţe pôvodný rokovací poriadok bol ešte z roku 2010, a viacerí poslanci 

poţiadali o prepracovanie rokovacieho poriadku. Rokovací poriadok bol vypracovaný 

v spolupráci s Komisiou verejného poriadku a organizácie obecnej samosprávy.  

Konštatoval, ţe materiál dostali poslanci v dostatočnom časovom predstihu a prerokovali ho 

aj na pracovnom zasadnutí. Tam odzneli dve pripomienky, ktoré boli do návrhu zapracované. 

Opýtal sa  predsedníčku komisie, či k nej neboli doručené ďalšie pripomienky. 

Katalin Lancz Bózsing uviedla, ţe ďalšie pripomienky neboli.  

Do diskusie sa ako prvý prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý uviedol, ţe práve on bol 

iniciátorom nového rokovacieho poriadku a poďakoval sa za promptné a kvalitné 

vypracovanie návrhu. Dodal, ţe je to veľmi kvalitný materiál prispôsobený dnešným 

poţiadavkám aj zákonom.     

Nakoľko ďalšie diskusné príspevky uţ neboli, členka návrhovej komisie prečítala návrh na 

uznesenie k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 27-OZ/2023 bod č. 7, písmeno a)  

 

    Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

     stanovisko Komisie pre verejný poriadok a pre 

     organizáciu miestnej samosprávy k Návrhu  

     rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva 

     vo Veľkých Úľanoch  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov.   

 

Uznesenie č. 27-OZ/2023 bod č. 7, písmeno b)  

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva vo 

     Veľkých Úľanoch 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov.   

 
Rokovací poriadok a dôvodová správa tvorí prílohu zápisnice. 
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K bodu 8. programu – Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany za rok 2022 

K bodu 9. programu – Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových 

a príspevkových organizácií Obce Veľké Úľany za rok 2022 

 

Pán starosta konštatoval, ţe všetky materiály k bodu 8) a k bodu 9) rokovania dostali 

poslanci písomne v dostatočnom časovom predstihu spolu s dôvodovou správou, 

vypracovanou ekonómkou obce, Andreou Tornyaiovou. 

Zároveň poţiadal predsedu finančnej komisie o stanovisko Komisie finančnej a  správy 

obecného majetku k rozboru hospodárenia obce ako aj k rozborom rozpočtových 

a príspevkových organizácií. 

Predseda finančnej komisie Pavol Száraz uviedol, ţe komisia podrobne prerokovala všetky 

materiály. Konštatovala, ţe obec hospodárila v roku 2022 s prebytkom, nakoľko príjmy obce 

boli vo výške 5,025.096,43 € a výdaje obce boli vo výške 4,943.056,70 €. Prebytok 

hospodárenia obce činil 82.039,73 €. 

Všetky materiály boli podrobne prerokované aj na pracovnom zasadnutí, prípadné otázky boli 

zodpovedné. 

Ďalej uviedol, ţe Komisia finančná a  správy obecného majetku odporučila schváliť všetky 

materiály. 

Do diskusie k rozborom hospodárenia sa ako prvý prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý 

uviedol, ţe ako člen finančnej komisie veľmi dobre hodnotí prácu pracovníkov ekonomického 

oddelenia. Zamestnankyne obecného úradu na tomto úseku veľmi ochotne a promptne 

odpovedali na jednotlivé otázky a vyjadrili sa, ţe poslanci sa môţu na nich hocikedy dôverou 

obrátiť, tak isto ako na predsedu finančnej komisie. 

Pán starosta sa poďakoval za slová uznania a poţiadal prednostku obecného úradu, aby ich 

tlmočila pracovníčkam ekonomického oddelenia. 

Ďalej sa do diskusie prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý hovoril, ţe materiály boli veľmi 

kvalitne vypracované, ale on by bol rád, keby na konci rozboru bol presne uvedený aj 

výsledok hospodárenia obce.  

Prihlásila sa prednostka OcÚ, Zuzana Metzner, ktorá uviedla, ţe v priebehu roka ešte bude 

predmetom rokovania obecného zastupiteľstva aj Záverečný účet za rok 2022, ktorý bude 

obsahovať aj výsledok hospodárenia. 

Na poţiadavku poslanca Jána Rudolfa odpovedal predseda finančnej komisie, Pavol Száraz 

ktorý uviedol, ţe to nie je ţiadny problém doplniť tabuľku o jeden riadok, kde bude uvedený 

aj výsledok hospodárenia. Ďalej dodal, ţe finančná komisia sa snaţila vypracovať veľmi 

transparentnú tabuľku na Rozbor hospodárenia obce, z ktorej kaţdému sú zrejmé jednotlivé 

poloţky. V budúcnosti takou formou budú vypracované aj rozbory hospodárenia 

rozpočtových a príspevkových organizácií obce.  

Nakoľko k týmto bodom uţ ďalšie diskusné príspevky neboli, členka návrhovej komisie 

prečítala návrh na uznesenie k bodu 8) a k bodu 9).  
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Uznesenie č. 28-OZ/2023 bod č. 8, písmeno a) 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

     stanovisko Komisie finančnej, a  správy obecného 

     majetku k Rozboru hospodárenia obce Veľké Úľany  

     za rok 2022 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov.   

 

Uznesenie č. 28-OZ/2023 bod č. 8, písmeno b) 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany za rok 

     2022 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov.   

 

Uznesenie č. 29-OZ/2023 bod č. 9 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

     čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových 

     a príspevkových organizácií obce Veľké Úľany 

     za rok 2022 

  

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov.   

 

Rozbor hospodárenia obce, príspevkových organizácií (MKS a PO VPS) a rozpočtových 

organizácií (školy, materské školy a školská jedáleň), ako aj dôvodová správa tvoria prílohu 

zápisnice.   

 

K bodu 10. programu – Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb obce 

Veľké Úľany na obdobie 2023 – 2030 

 

Pán starosta konštatoval, ţe poslanci dostali vypracovaný návrh Komunitného plánu 

sociálnych sluţieb obce písomne spolu s dôvodovou správou. Pre informáciu verejnosti 

prečítal dôvodovú správu vypracovanú referentkou sociálnych vecí Erikou Mucskovou, 

v nasledovnom znení: 

„Obec podľa zákona č.448/2008 Z. z. o sociálnych sluţbách a o zmene a doplnení zákona 

č. 455/1991 Zb. o ţivnostenskom podnikaní (ţivnostenský zákon)  v znení neskorších 

predpisov  podľa § 83 ods. 2 zákona vypracúva a schvaľuje komunitný plán sociálnych 

sluţieb na základe národných priorít rozvoja sociálnych sluţieb, v ktorom zohľadňuje 
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miestne špecifiká a potreby fyzických osôb v oblasti sociálnych sluţieb poskytovaných 

v jej územnom obvode a do 15 dní od jeho schválenia ho predkladá vyššiemu územnému 

celku, v ktorého územnom obvode sa nachádza.   

Komunitný plán sociálnych služieb obsahuje: 

 Analýzu poskytovaných sociálnych sluţieb v územnom obvode obce 

 Analýzu poţiadaviek prijímateľov sociálnych sluţieb ďalších obyvateľov 

v územnom obvode obce 

 Analýzu demografických údajov a sociálnej situácie v územnom obvode obce 

 Určenie cieľov a priorít rozvoja sociálnych sluţieb v územnom obvode obce 

 Časový plán realizácie komunitného plánu sociálnych sluţieb 

 Spôsob kaţdoročného vyhodnocovania plnenia komunitného plánu sociálnych 

sluţieb 

 Podmienky a spôsob zmeny a aktualizácie komunitného plánu sociálnych sluţieb 

 

Komunitný plán je relevantným dokumentom pre projekt „Zariadenie sociálnych sluţieb 

v obci Veľké Úľany“ 

Obec Veľké Úľany zverejňuje komunitný plán sociálnych sluţieb vhodným a v mieste 

obvyklým spôsobom.“ 

 

Po prečítaní dôvodovej správy dodal, ţe tento plán je veľmi rozsiahly materiál, a sú v ňom 

zapracované ohľadne sociálnych sluţieb aj také veci, aké obec ešte v súčasnosti nemá, ale 

v budúcnosti budú pre obec potrebné, hlavne pri podávaní projektov.  

Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil, preto členka návrhovej komisie prečítala 

návrh na uznesenie: 

 

Uznesenie č. 30-OZ/2023 bod č. 10 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     Komunitný plán sociálnych sluţieb Obce Veľké Úľany 

     na obdobie 2023-2030 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov.   

 

Komunitný plán sociálnych služieb a dôvodová správa tvoria prílohu zápisnice. 

 

 

Po tomto bode rokovania pán starosta vyhlásil krátku prestávku. 

Prestávka od 19.25 hod. – 19,45 hod. 
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K bodu 11. programu – Správa o plnení úloh  Komunitného plánu sociálnych 

služieb obce Veľké Úľany za rok 2022 

 

Pán starosta konštatoval, ţe Správu o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych sluţieb obce 

Veľké Úľany za rok 2022 dostali poslanci písomne, dodal, ţe celé správa je umiestnená aj na 

webovom sídle obce, takţe sa s ňou môţu občania oboznámiť. 

Do diskusie sa na túto tému nikto neprihlásil. 

Návrh na uznesenie prečítala poslankyňa Rita Bicsan Sztraka.   

 

Uznesenie č. 31-OZ/2023 bod č. 11 

 

      Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

      správu o plnení úloh KPSS Obce Veľké  

      Úľany za rok 2022 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  

 

Správa o vyhodnotení komunitného plánu sociálnych služieb za rok 2022 tvorí prílohu  

zápisnice. 

 

K bodu 12. programu – Návrh Štatútu zboru pre občianske záležitosti pri 

obecnom zastupiteľstve 

 

Pán starosta konštatoval, ţe poslanci aj tento materiál spolu s dôvodovou správou dostali 

písomne v dostatočnom časovom predstihu. Predošlý štatút bol schválený ešte v roku 2017. 

Dodal, ţe štatút rieši aj určenie sobášnych dní, hodín, sobášnej miestnosti a vhodných 

miestností na uzavretie manţelstva.  

Následne otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

Ako prvý sa prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý mal dotaz ohľadne sobášnych dní - čo je 

cirkevný, alebo štátny sviatok, nakoľko v návrhu na uznesenie je uvedený, ţe sobášnymi 

dňami sú piatok a sobota, a ţe sobášnymi dňami nie sú cirkevné a štátne sviatky. Podľa jeho 

názoru by to bolo potrebné spresniť.   

Pán starosta odpovedal v tom zmysle, ţe tu sa myslelo hlavne na veľké cirkevné sviatky, ako 

napríklad Vianoce a Veľká noc. 

Poslankyňa Katalin Lancz Bózsing povedala, ţe moţno by sa malo uviesť – deň 

pracovného pokoja. 

Do diskusie sa prihlásil aj poslanec Kristián Lipták, ktorý navrhol, aby v uznesení bola 

vsuvka, ţe obec, respektíve matričný úrad si vyhradzuje právo na udelenie výnimiek.  

Ďalej sa prihlásil poslanec Zoltán Lencsés, ktorý sa opýtal na to, ţe v štatúte sú menovite 

spomenutí členovia ZPOZ-u, či by tam nemali byť uvedení aj poslanci, ktorí sú poverení 

sobášením.  

Pán starosta odpovedal, ţe sobášiaci sú zvlášť menovaní uznesením obecného zastupiteľstva.  
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Nakoľko do diskusie uţ ďalšie pripomienky neboli, členka návrhovej komisie prečítala návrh 

na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 32-OZ/2023 bod č. 12, písmeno a) 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     Štatút Zboru pre občianske záleţitosti pri   

     Obecnom zastupiteľstve 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  

 

Uznesenie č. 32-OZ/2023 bod č. 12, písmeno b) 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

a) sobášne dni: piatok a sobota, sobášnymi dňami nie sú štátne sviatky. Matričný úrad si 

vyhradzuje právo na udelenie výnimky.  

b) sobášne hodiny: piatok od 11:00 do 15:00 , sobota od 11:00 do 18:00  

c) sobášnu miestnosť: sobášnou miestnosťou je obradná miestnosť nachádzajúca sa v budove 

sídla Obecného úradu, Hlavná 578/9, Veľké Úľany  

d) vhodné miesto na uzavretie manţelstva mimo obradnej miestnosti:  

- Golf Resort Sedín, Veľké Úľany  

- Kerkira Pub, Veľké Úľany  

- iné vhodné miesto v matričnom obvode Veľké Úľany podľa dohody  

e) paušálne poplatky za zvýšené náklady spojené s vykonaním obradov mimo určenej doby a 

mimo určenej miestnosti:  

e1) uzavretie manţelstva mimo určených dní a hodín 20 €  

e2) uzavretie manţelstva mimo určenej sobášnej miestnosti 100 €  

Náhrady za zvýšené náklady sú príjmom obce Veľké Úľany.  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  

 

Štatút Zboru pre občianske záležitosti tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 13. programu – Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

za rok 2022 

 

Pán starosta informoval poslancov, ţe hlavná kontrolórka Mária Tomovičová sa pre chorobu 

nemôţe zasadnutia zúčastniť. Správu jej kontrolnej činnosti za rok 2022 dostali poslanci 

písomne. 

Dodal, ţe prípadné otázky môţu poslanci poloţiť kontrolórke na ďalšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

Do diskusie sa na túto tému nikto neprihlásil. Návrh na uznesenie prečítala poslankyňa Rita 

Bicsan Sztraka. 
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Uznesenie č. 33-OZ/2023 bod č. 13 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

     Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 

     2022. 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  

 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 14. programu – Informácia o podanej petícii občanov Nových Osád, 

miestnej časti Lenčehel  

 

Tento bod bol prerokovaný v bode 5) – Návrhy a pripomienky občanov. 

 

K bodu 15. programu – Návrh na majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov 

v areáli PO VPS 

 
Pán starosta prečítal dôvodovú správu k tomuto bodu:  

„Obec Veľké Úľany je podielovým spoluvlastníkom pozemkov: 

 KN-E parc. č. 493/1 v celkovej výmere 249 m², z toho podiel obce½- t.j. 124,5 m² 

 KN-E parc. č. 493/2 v celkovej výmere 316 m², z toho podiel obce 1/10 -t.j. 31,6 m² 

 KN-E parc. č. 494 v celkovej výmere 1665 m², z toho podiel obce 6/20, t.j. 499,5 m² 

 KN-E parc. č. 495 v celkovej výmere 94 m², z toho podiel obce ½ , t.j. 47 m² 

 KN-E parc. č. 496 v celkovej výmere 86 m², z toho podiel obce 1/10, t.j. 806 m². 

      Celková výmera : 2410 m² 

      Z toho v majetku obce :  2410 m² 

     Výmera na vysporiadanie : 1698 m² 

     Uvedené pozemky sa nachádzajú v areáli VPS PO zo strany ulice Pusta a v areáli bývalej 

materskej školy z ulice Leninovej.  

      Obecné zastupiteľstvo vo Veľkých Úľanoch uznesením č. 13-OZ/2022, bod č. 12 písm. 

c/2 zo dňa 30.11.2022 schválilo majetkovoprávne vysporiadanie predmetných pozemkov. Za 

účelom zistenia všeobecnej hodnoty pozemkov  bol na základe objednávky obce Veľké Úľany 

zo strany znalca Ing. Františka Orsága, vypracovaný znalecký posudok.“ 

 

Po prečítaní dôvodovej správy uviedol, ţe podľa znaleckého posudku cena pozemkov v tejto 

lokalite je od 57,00 do 60,20 €. Navrhol všetkým majiteľom predmetných častí pozemkov 

ponúknuť rovnakú cenu 60,20 za 1 m
2
 a zaslať ponuku na odkúpenie pozemku všetkým 

majiteľom. 

Do diskusie sa ako prvý prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý sa opýtal, či obec má uţ 

nejaký investorský zámer na predmetných pozemkoch.  

Pán starosta odpovedal, ţe obec momentálne ešte nemá investorský zámer, teraz sa jedná len 

o vysporiadnie častí tých pozemkov. 
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Ďalej Kristián Lipták sa informoval o to, či v rozpočte na rok 2023 sú zahrnuté potrebné 

finančné prostriedky na odkúpenie týchto pozemkov. 

Pán starosta odpovedal, ţe rozpočet zatiaľ s touto výdavkovou poloţkou nepočíta. 

V súčasnosti sa jedná len o zámer odkúpenia. Všetko bude záleţať od ochoty majiteľov 

predať predmetné pozemky. Aţ potom sa bude obecné zastupiteľstvo zaoberať s ďalšími 

záleţitosťami okolo tejto veci, ako je aj zmena rozpočtu na rok 2023.  

Nakoľko v diskusii uţ ďalšie pripomienky neboli členka návrhovej komisie prečítala návrh na 

uznesenie. 

 

Uznesenie č. 35-OZ/2023 bod č. 15 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

odkúpenie spoluvlastníckeho podielu k pozemkom: 

- KN-E parc. č. 493/2 v celkovej výmere 316 m², druh pozemku lesný pozemok od 

podielových spoluvlastníkov, vedených na liste vlastníctva č. 2555 v k.ú. obce Veľké 

Úľany  

- KN-E parc. č. 496 v celkovej výmere 86 m², druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie od podielových spoluvlastníkov, vedených na liste vlastníctva č. 2555 v k. 

ú. obce Veľké Úľany  

- KN-E parc. č. 493/1 v celkovej výmere 249 m², druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie od podielových spoluvlastníkov, vedených na liste vlastníctva č. 3803 v k. 

ú. obce Veľké Úľany  

- KNE- parc. č. 495 v celkovej výmere 94 m², druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie od podielových spoluvlastníkov, vedených na liste vlastníctva č. 3803 v k. 

ú. obce Veľké Úľany  

- KNE- parc. č. 494 v celkovej výmere 1665 m², druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie od podielových spoluvlastníkov, vedených na liste vlastníctva č. 2556 v k. 

ú. obce Veľké Úľany  

za všeobecnú hodnotu pozemkov v zmysle vypracovaného znaleckého posudku vo 

výške  60,20 €/m²  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  

 

Znalecký posudok a dôvodová správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 16. programu – Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže – 

Zámer odpredaja prebytočného majetku obce 

 

Pán starosta prečítal dôvodovú správu k tomuto bodu. 

 

„Dôvodová správa 

k návrhu vyhlásenia verejnej obchodnej súťaţe 

Verejná obchodná súťaţ za účelom prevodu vlastníctva nadbytočného obecného majetku: 
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- KN-C parcela č. 3420, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 460623 m
2
 

- KN-C parcela č. 236/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 2092 

m
2
 

Obecným zastupiteľstvom vo Veľkých Úľanoch bola vyhlásená v roku 2018, ktorá nebola 

úspešná. V roku 2021 uznesením č. 127 – OZ/2021 bod .č. 12, písmeno e) bol schválený 

spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku formou verejnej obchodnej súťaţe, ale 

súťaţ vyhlásená nebola. 

Starosta obce navrhuje poslancom prijatie uznesenia o vyhlásení novej verejnej obchodnej 

súťaţe. Znaleckým posudkom z roku 2021 bola stanovená všeobecná hodnota pozemkov na 

sumu: 2 820 000,- eur. Za účelom zistenia novej /súčasnej hodnoty pozemkov bol na základe 

objednávky obce Veľké Úľany zo strany znalca Ing. Františka Orsága, vypracovaný nový 

znalecký posudok, podľa ktorého všeobecná hodnota pozemkov prestavuje 2 975 257,45 eur. 

Predmetné pozemky sa nachádzajú mimo zastavaného územia obce Veľké Úľany, v kat. 

území obce Veľké Úľany v severozápadnej časti obce Veľké Úľany smerom na obec Jánovce. 

Územie je komunikačne napojené z juţnej časti existujúcou poľnou cestou. V zmysle 

Územného plánu obce Veľké Úľany – Zmeny a doplnky č. 2/2008 uvedené pozemky sú 

určené, ako plochy priemyselného parku – logistika.“ 

 

Po prečítaní dôvodovej správy pán starosta podotkol, ţe na pracovnom zasadnutí túto 

problematiku podrobne prebrali a dostali sa k záveru, ţe ešte pred vyhlásením verejnej 

obchodnej súťaţe by obec vyhlásila súťaţ o zámer vyuţívania týchto pozemkov, aby sa 

zistilo, na čo by potenciálni uchádzači vyuţívali predmetné pozemky, či by tam bola 

priemyselná, alebo napríklad obytná zóna. 

Do diskusie sa ako prvý prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý uviedol, ţe veľmi víta tento 

zámer, lebo podľa neho je to „zlaté vajce“ pre obec.  Vyjadril svoje potešenie, ţe najprv sa 

jedná len o zámer. Vidí v ňom veľké pozitívum. Podľa jeho názoru z materiálu chýbajú 

dôleţité informácie napríklad o moţnom napojení pozemkov na verejnú infraštruktúru, 

prístupnosť, či pozemok s prístupom je majetkom obce, alebo majetkom nejakého súkromníka 

a pod., aby bolo kupujúcemu všetko jasné. Opýtal sa  či by sa jednalo len o predaj, alebo aj  o 

moţný prenájom, respektíve o moţnosti vytvorenia konzorcia  s obcou.    

Následne navrhol odročiť prerokovanie tohto materiálu, aby obecný úrad vedel vypracovať 

nový materiál na verejnú výzvu na predloţenie zámeru vyuţitia predmetných pozemkov. 

Pán starosta odpovedal, ţe práve preto navrhuje v tomto prvom kole schváliť len zámer. Keď 

uţ bude vyhlásená verejná obchodná súťaţ budú potrebné záleţitosti doplnené. Uviedol, ţe 

keby tam bola vytvorená priemyselná zóna, boli by vytvorené nové pracovné miesta aj pre 

občanov obce a aj zo strany hospodárenia obce, by to bolo výhodné, lebo obec by získala aj 

na daniach.   

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Katalin Lancz Bózsing, ktorá dodala, ţe pri 

odsúhlasení zámeru musí byť uvedené, akou formou sa budúci predaj uskutoční. 

Odpovedala prednostka obecného úradu: Zuzana Metzner, ktorá uviedla, ţe v návrhu na 

uznesenie je to uţ sformulované presne, ţe „zámer predaja s formou verejnej obchodnej 

súťaţe“.  

Do diskusie sa prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý uviedol, ţe súhlasí s pánom 

Rudolfom, ţe by návrh mal byť lepšie vypracovaný, ale rozumie aj pánovi starostovi, ţe 



16 

 

nechce vykročiť len jedným smerom. Ponúkol svoju pomoc pri vypracovaní zámeru a dodal, 

ţe v roku 2021 uţ bola zaloţená jedna komisia na vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaţe na 

odpredaj týchto pozemkov, ktorá ešte nebola zrušená.  Určite by navrhol viac spôsobov, ako 

predaj, prenájom, či konzorcium s obcou. Preto navrhol, aby v zámere nebol uvedený len 

predaj, ale „zhodnotenie majetku“, ktoré momentálne prenajímame na poľnohospodárske 

účely za veľmi nízku cenu. 

Pán starosta uviedol, ţe bude veľmi rád, keď s vypracovaním zámeru pomôţu aj komisie OZ 

a budú podávať návrhy. 

Poslanec Zoltán Lencsés uviedol, ţe predmetná komisia bola vymenovaná ešte v predošlom 

volebnom období, takţe by mala byť vymenovaná nová komisia. 

Opäť sa prihlásil Kristián Lipták, ktorý uviedol, ţe táto komisia by vedela promptne 

reagovať na rôzne záleţitosti, ktoré by v tejto veci vyţiadal trh.  

Opäť sa prihlásil Ján Rudolf, ktorý opätovne vymenoval všetky svoje výhrady a poţiadal o 

odročenie prerokovania tohto materiálu a vypracovanie nového materiálu aj v spolupráci 

s odborníkmi.  

Na základe diskusných príspevkov pán starosta stiahol tento materiál z rokovania obecného 

zastupiteľstva. Následne poţiadal poslancov o návrhy na zloţenie odbornej komisie, ktorá by 

zabezpečila vypracovanie nového materiálu.  

Zo strany poslancov prišli návrhy na poslancov: Pavol Száraz, Kristián Lipták, Zoltán 

Lencsés, Zoltán Borovský, Ján Rudolf, Katalin Lancz Bózsing,  a na ďalších odborníkov Ján 

Schweitzer a Jozef Halász. 

Pán starosta následne predloţil návrh na uznesenie.  

 

Uznesenie č. 36-OZ/2023 bod č. 16 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

    zriadenie komisie na vypracovanie podmienok zámeru

    zhodnotenia obecného majetku KN-C parcela č.  

    3420, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 460623 

    m
2
  a KN-C parcela č. 236/1, druh pozemku zastavaná 

    plocha a nádvorie vo výmere 2092 m
2
 

     v zloţení: Ing. Pavol Száraz, Kristián Lipták, Zoltán 

     Lencsés, Zoltán Borovský, Ing. Ján Rudolf, PhD. Mgr. 

     Katalin Lancz Bózsing, JUDr. Ján Schweitzer a Ing. 

     Jozef Halász. 

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  
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K bodu 17. programu – Rôzne 

 

Pán starosta informoval poslancov, ţe v bode rôznom majú prerokovať jednu ţiadosť 

o ukončenie nájomného vzťahu bytu na ulici Sládkovičovskej č.d. 1516/50, podanú Petrom 

Tomovičom. Nájomca ţiada ukončiť nájom bytu riadne v zmysle nájomnej zmluvy 

s trojmesačnou výpovednou dobou. Nájomný vzťah bude ukončený k 30.6.2023.   

Pán starosta navrhol túto ţiadosť zobrať na vedomie. Zároveň požiadal obecný úrad 

o oslovenie ďalších uchádzačov o byty.  

Návrh na uznesenie prečítala členka návrhovej komisie. 

 

Uznesenie č. 37-OZ/2023 bod č. 17 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

     ţiadosť Petra Tomoviča o ukončenie nájomnej zmluvy 

     bytu C5 na Sládkovičovskej ulici č. 1516/50 na základe 

     nájomnej zmluvy ku dňu 30.06.2023.  

 

Uznesenie bolo jednohlasne schválené, za hlasovalo všetkých 10 poslancov.  

 

K bodu 18. programu – Diskusia 

 
Do diskusie sa prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý sa informoval, ţe v akom stave je  

projekt II. etapy Cyklotrasy? 

Pán starosta odpovedal, ţe práve v tento deň prišlo vyjadrenie z VÚC, ţe všetky záleţitosti 

sú v poriadku. Stavenisko bude odovzdané dodávateľovi dňa 28. marca 2023,  a ihneď začnú 

pracovať. Opätovne pripomenul poslancom, ţe to bol veľmi dlhý proces, čo sa týka verejného 

obstarávania, nakoľko víťaz VO odstúpil a následne sa začalo priame rokovanie uchádzačom, 

ktorý sa umiestnil na 2. mieste.  

Ďalej sa prihlásil Ján Rudolf, ktorý sa informoval o stave projektu Envirko na Hajmáši. 

Pán starosta odpovedal, ţe tam prebieha verejné obstarávanie. Zároveň doplnil, ţe sa 

zároveň pracuje aj na ďalších projektoch, čo sa týka projektu „Zvýšenie zhodnocovania 

odpadov v obci Veľké  Úľany“ , ako aj projektu  „Podpora udrţateľnosti a odolnosti 

Kultúrneho domu Veľké Úľany v súvislosti s pandémiou COVID-19“ , kde je uţ zmluva 

podpísaná a prebieha verejné obstarávanie na jednotlivé záleţitosti. 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Sandra Machová, ktorá sa informovala, či pri pridelení 

bytov je podmienka pre uchádzačov trvalý pobyt vo Veľkých Úľanoch.  

Pán starosta odpovedal, ţe nie je to podmienkou, ale pri výbere sú uprednostňovaní 

uchádzači s trvalým pobytom v obci. 

Zoltán Lencsés informoval poslancov, ţe pri stavenisku Cyklotrasy II. uţ prebiehajú 

prípravné práce, pracovníci PO VPS vyčistili tento priestor.  

Pán starosta sa poďakoval pracovníkom technických sluţieb (PO VPS) za vykonanú prácu. 

Nakoľko uţ ďalšie diskusné príspevky neboli, pán starosta ukončil tento bod rokovania. 
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K bodu 19. programu – Záver 

 

Nakoľko program 5. plánovaného zasadnutia bol vyčerpaný, pán starosta sa poďakoval za 

účasť a tvorivý prístup poslancov a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

 

Mgr. Zuzana Metzner, MBA   Ing. František Gőgh, DBA 

Prednostka OcÚ     Starosta obce    

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Pavol Száraz  .................................................................................. 

 

Kristián Sercel  ................................................................................... 

 

 

 

 

 

Zasadnutie prebiehalo od 18:00 do 21,15 hod.  

Za správnosť: Alţbeta Szárazová 


